

Our Mandate

To improve access to formal education and training at the basic skills, secondary, and post-secondary levels and to informal education opportunities for residents of Ontario.

To collaborate with Indigenous peoples, Francophones and communities in Ontario to facilitate response by educational providers (working with Ontario institutions specifically) to meet identified needs.

To support innovation in education and learning through testing and applied research of new modes of “delivery” using technology and to share information in Ontario, nationally, and internationally.

Notre mandat

Améliorer l'accès pour les résidentes et les résidents de l'Ontario à une éducation et une formation en connaissances de bases et aux paliers secondaire et postsecondaire, ainsi qu'à toutes les possibilités éducationnelles informelles.

Collaborer avec les Autochtones, les Franco-Ontariennes et les Franco-Ontariens et les communautés de l'Ontario afin de permettre aux fournisseurs de services éducatifs (œuvrant particulièrement avec les institutions de l'Ontario) de mieux répondre aux besoins identifiés.

Encourager l'innovation dans les domaines de l'éducation et de l'apprentissage par la recherche et l'analyse de nouvelles méthodes de « livraison » via les technologies, et partager les renseignements avec l'Ontario, ainsi qu'aux niveaux national et international.

Mission Statement

Increase and improve affordable and equitable access to quality education and training for Ontarians, support regional and community economic development, and promote a culture of lifelong learning.

Notre mission

Augmenter et améliorer, pour les Ontariennes et Ontariens, l'accès équitable à une éducation et à une formation de développement économique régional et communautaire et de promouvoir une culture d'apprentissage à vie.